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URBÁRSKA SPOLOČNOSŤ, pozemkové spoločenstvo Becherov 
086 35 Becherov 

___________________________________________________________________________ 
 
 

Z á p i s n i c a 
 
 

z Valného zhromaždenia Urbárskej spoločnosti, pozemkové spoločenstvo Becherov 
a Súkromných lesov Becherov konaného dňa 29.05.2022 o 14.00 hod v KSB Becherov 

______________________________________________________________________ 
 
 Prítomní:       podľa prezenčnej listiny. 
 

1) Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka US PS Becherov Helena Šurkalová, ktorá 
prítomných privítala a prečítala prítomným návrh na členov jednotlivých komisií, 
zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
 

2) Pre toto valné zhromaždenie boli navrhnuté pracovné komisie v  zložení : 

      Mandátová komisia : Ing. Ján Banický, Ing. Stanislav Prexta 
      Návrhová komisia: Ing. Ivan Popovič, Ľuboš Leško, Jozef Gmiterko 
       
3) Za zapisovateľa bol navrhnutý pán Jozef Gmiterko a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí Petre Plevka a Marián Tančín.  
 

4) Predsedajúci dal prítomným hlasovať o programe valného zhromaždenia. Program 
s navrhovanými zmenami bol schválený všetkými prítomnými hlasmi. 

 
5) Predsedníčka US predniesla prítomným správu o plnení uznesení z minulej valnej hromady. 

Prítomní túto správu zobrali na vedomie. 
 

6) Z dôvodu, že mandátová komisia ešte prepočítavala hlasy, predsedajúca navrhla zmenu 
poradia bodov programu. Za tento návrh bol vyjadrený všeobecný súhlas. 

 
7) Predsedníčka US prečítala prítomným správu o činnosti za rok 2021. 
 
8) Keďže OLH Ing. Jaroslav Kučeravý je práce neschopný správu o činnosti odborného 
      lesného hospodára o hospodárení v lese za rok 2021 prítomným prečítal p. Fedorko. 
      Prítomný túto správu zobrali na vedomie. 
 
9) Predsedníčka dozornej rady Ing. Mária Lepeňová prečítala prítomným správu dozornej rady 
      za rok 2021. Prítomný túto správu zobrali na vedomie. 
 
10) Keďže mandátová komisia ešte vždy nemala spočítané hlasy, predsedníčka otvorila bod 

rôzne. Prítomných informovala, že ku dňu 01.07. tohto roku sa plánuje vzdať funkcie 
predsedníčky US. Hlavný dôvodom je správanie sa rôznych ľudí a ich vyjadrení na jej 
adresu. Ohováranie ohľadne výdaja dreva a jeho predaj, spolupráca s niektorými členmi 
výboru, netransparentný odchod člena výboru atď. Zdôraznila, že po funkcii vôbec netúžila 
a vykonáva ju najlepšie ako vie. Na záver sa poďakovala členom rodiny Tančinových, ktorí 
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jej pri výkone práce predsedu US veľmi pomáhajú. Po jej vystúpení sa rozprúdila debata 
o tomto probléme a prítomní vyjadrili predsedníčke všeobecnú podporu a požiadali ju, aby 
svoje rozhodnutie prehodnotila. 
 

10) Mandátová komisia predniesla správu o výsledku spočítania hlasov prítomných 
s výsledkom, že prítomných je 50,49 % podielnikov. Celkový počet hlasov je 1650 
a prítomných je 833. Z toho vyplýva, že valné zhromaždenie je uznášania schopné. 

 
11) Keďže bolo prezentované, že valné zhromaždenie je uznášaniaschopné, predsedajúca dala  
      prítomným hlasovať o prednesených komisiách a zapisovateľovi. Komisie a zapisovateľ 
      boli jednohlasne schválení a hlasovaním potvrdili, že prednesené správy berú na vedomie. 
 
12) Následne predsedajúca predniesla návrh ceny palivového dreva na rok 2022. Pre 

podielnikov je to suma 40 €/ m3 a pre nepodielnikov sa stanovuje trhová cena. Nasledovala 
debata o tomto probléme, hlavne v súvislosti s očakávanou energetickou krízou. Táto kríza 
pravdepodobne spôsobí nárast ceny palivového dreva a výrazný dopyt po tejto komodite. 
Nakoniec sa dalo hlasovať za tento návrh: 
- Cena pre podielnikov sa stanovuje na 40 €/ m3 
- Cena pre nepodielnikov sa stanovuje podľa trhovej ceny 
- Maximálna výška pre jedného odberateľa sa stanovuje na 11 m3, alebo do výšky 

veľkosti podielu 
Za tento návrh hlasovalo 628 hlasov, zdržalo sa 110 hlasov a proti bolo 95 hlasov. Návrh 
ceny palivového dreva bol prijatý. 
 

13) Problémom je vyplácanie dividend. Musíme vypisovať šeky, je to zdĺhavé a náročné na 
financie. Z tohto dôvodu bol navrhnuté, že dividendy sa budú vyplácať len na účet, prípadne 
v hotovosti na valnom zhromaždení na budúci rok. Za tento návrh hlasovali všetci prítomní 
všetkými hlasmi. 
V prípade nedoručenia dividendy vlastníkovi, sa táto dividenda uloží v depozite v trvaní 3 
rokov, následne sa môže použiť.  Za tento návrh hlasovali všetci prítomní všetkými hlasmi. 
Na návrh výboru sa odsúhlasilo vyplatenie dividend v roku 2022 vo výške 30 €/ 1 ha. Za 
tento návrh hlasovali všetci prítomní všetkými hlasmi. 
 

14) P. Fedorko prečítal prítomným Plán činnosti spoločnosti na rok 2022. Mimo iného 
prítomných informoval, že končí platnosť Lesného hospodárskeho plánu ( Plán 
starostlivosti o les). Z tohto dôvodu bude potrebné zamerať parcely geodetickou firmou. 
Bude taktiež potrebné vyčleniť finančné prostriedky na dva priepusty, ktoré sú potrebné 
z dôvodu sprístupnenia nedostupnej lokality. Takiež navrhol dať do úloh pre OHL. Aby 
dôsledne plnil úlohy vyplývajúce z Programu starostlivosti o les. Následne boli všetkými 
hlasmi schválené nasledovne body. 
- Plán činnosti spoločnosti na rok 2022 pre Urbársku spoločnosť a Súkromné lesy.  
- Finančné prostriedky na zameranie a priepusty podľa potreby 
Valné zhromaždenie uložilo výboru zamerať pozemky a OLH plniť úlohy vyplývajúce 
z Programu starostlivosti o les. 
 

15) V rôznom sa člen dozornej rady Ľ. Leško opýtal prítomných ako pokročili jednania s PZ 
Dujava Becherov. Nato bolo udelené slovo starostovi obce Jozefovi Gmiterkovi. Ten 
zdôraznil, že jednania nie sú žiadne. Výbor PZ nereaguje a on má dosť dôležitejšej práce, 
ako sa zapodievať týmto problémom, keď druhá strana nemá ochotu na debatu. Pokiaľ 
prítomní chcú, môžu ísť cestou spoločnosti z obce Regetovka, ktorá plánuje zvolať 
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zhromaždenie vlastníkov poľovných pozemkov. Alebo vydržať sedem rokov a pri podpise 
novej zmluvy pamätať na správanie členov PZ. Prítomní nemali potrebu sa k tejto veci ďalej 
vyjadrovať. 
 
 
 
 
Predsedníčka p. Helena Šurkalová sa prítomným poďakovala za účasť  a pozvala ich na 
malé občerstvenie.  
 
 

 
 
 
 
Zapisovateľ:  Jozef Gmiterko    Overovatelia zápisnice: Marián Tančin 
                                                                                                     Peter Plevka 
 
 


